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Rada Powiatu Wołowskiego 
Radni-Sesja 

Protokół nr XX 

XX Sesja w dniu 8 lipca 2020  

Obrady rozpoczęto 8 lipca 2020 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:27 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 17 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Borkowski  

2. Janusz Dziarski  

3. Artur Fojt  

4. Michał Gołąb  

5. Bartosz Granat  

6. Jarosław Iskra  

7. Stanisław Jastrzębski  

8. Kamil Jeżyna  

9. Janusz Kawalec 

10. Wacław Kwiek  

11. Maciej Nejman 

12. Kazimierz Pakulski 

13. Zbigniew Posacki  

14. Zbigniew Skorupa  

15. Józef Szumilas  

16. Urszula Wojtyło 

17. Anna Wróbel  

1. Otwarcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu P. Janusz Kawalec otworzył XX sesje. 

 

 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Rozszerzenia porządku obrad o projekt uchwały Rady w sprawie zmiany w budżecie Powiatu 

Wołowskiego na rok 2020.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Jarosław Iskra, Stanisław Jastrzębski, 

Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, Kazimierz Pakulski, 
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Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas.  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Michał Gołąb, Bartosz Granat  

BRAK GŁOSU (1) 

Urszula Wojtyło 

NIEOBECNI (1) 

Anna Wróbel  

 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie proponowanego porządku obrad z rozszerzeniem o projekt uchwały Rady w sprawie 

zmiany w budżecie Powiatu Wołowskiego na rok 2020.  

 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Bartosz Granat, Jarosław Iskra, Stanisław 

Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, Kazimierz 

Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Michał Gołąb  

BRAK GŁOSU (1) 

Urszula Wojtyło 

NIEOBECNI (1) 

Anna Wróbel  

 

3. Przyjęcie protokołu z XIX Sesji Rady Powiatu Wołowskiego. 

Przewodniczący przeprowadził ponowne sprawdzenie kworum z uwagi na problemy 

techniczne. Stwierdził, iż 17 radnych jest obecnych na sesji.  

 

P. Kamil Jeżyna dodał, że w protokole nie znalazł się zapis dot. opinii komisji budżetu.  

P. Janusz Kawalec odpowiedział, że zostanie to uzupełnione.  

P. Starosta dodał, iż planowana jest zmiana dostawcy internetu, przez co powinna poprawić 

się jakość połączenia zdalnego.  

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XIX Sesji Rady Powiatu z uwagą radnego P. K. Jeżyny. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 
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Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław 

Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, 

Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Anna Wróbel  

BRAK GŁOSU (1) 

Urszula Wojtyło 

 

4. Wnioski i oświadczenia obywatelskie. 

Przewodniczący stwierdził, iż z oczywistych względów ten punkt nie będzie realizowany.  

 

5. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i działalności Zarządu między 

sesjami. 

 

Starosta P. Janusz Dziarski stwierdził, iż materiały na sesję zostały radnym dostarczone.  

Najważniejsze realizowane zadania to wyłonienie wykonawców.  Zadanie inwestycyjne nr 2 

dot. drogi powiatowej Nieszkowice - Pełczyn, gdzie aktualnie toczy się postępowanie 

/badanie ofert. Następne zadanie - przebudowa drogi powiatowej Stobno – Naborów i 

Naborów skrzyżowanie z drogą wojewódzką nr 341 na etapie wyłonienia wykonawcy 

projektu. Zaprojektowanie drogi powiatowej nr 1280 D w m. Lubiąż ul. Willmanna. W 

kwestii  bezpieczeństwa sanitarnego na terenie Powiatu, dodał iż  to doszła jedna osoba z 

pozytywnym wynikiem na COVID-19. Osoba ta nie wykazuje objawów zewnętrznych. Drugi 

element, który budził niepokój to poziomu wód związany z dużymi opadami. Zagrożenia 

powodzią  nie ma, stan wody spadł poniżej stanu ostrzegawczego na Odrze.  

P. Maciej Nejman zapytał o powód zawieszenia oddziału wewnętrznego szpitala PCM? 

Starosta P. Janusz Dziarski odpowiedział, że powód zawieszenia oddziału w okresie od 01-

31.07.2020 r., wynika z faktu braku możliwości obsadzenia kadry na oddziale. Jest to 

związane  z okresem urlopowym pracowników. Funkcjonowanie oddziału bez pełnej kadry 

byłoby trudne, stąd zawieszenie działalności oddziału. Od 1 sierpnia odział wewnętrzny 

będzie funkcjonował normalnie i będzie obsługiwał pacjentów. 

P. Maciej Nejman zapytał, czy to nowy standard, że urlopy powodują zawieszenia oddziałów 

szpitala?  

Starosta P. Janusz Dziarski odpowiedział, że według jego wiedzy zawieszenie działalności 

miesięcznej oddziału z powodu urlopu nie jest wykonane po raz pierwszy w spółce 

medycznej PCM. To typowe działanie jeśli chodzi o małe szpitale. 

P. Michał Gołąb zabrał głos, który w nagraniu jest niesłyszalny.  

Starosta P. Janusz Dziarski odpowiedział, że zawieszenie oddziału jest dodatkowym 

elementem, a podstawowym jest brak możliwości obsadzenia etatów lekarskich w okresie od 

01 - 31 lipca. Odpowiednie instytucje zostały powiadomione o miesięcznym zawieszeniu prac 

oddziału wewnętrznego szpitala. Pacjenci zostali przewiezieni do innych szpitali, gdzie mają 

zapewnioną opiekę.  

P. Michał Gołąb zabrał głos, lecz w nagraniu jest niesłyszalny.  

P. Janusz Dziarski odpowiedział, że pacjenci zostali przewiezieni do innych szpitali.  
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P. Michał Gołąb zabrał głos, lecz w nagraniu jest niesłyszalny.  

P. Starosta Janusz Dziarski odpowiedział, że sytuacji oddziału ginekologii -  położnictwa i 

oddziału wewnętrznego nie można porównywać, bo są to zupełnie inne rodzaje działalności.  

 

6. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie przejęcia od Województwa 

Dolnośląskiego do realizacji zadań remontowych (naprawczych) w ramach bieżącego 

utrzymania dróg na drogach wojewódzkich na terenie powiatu wołowskiego. 

 

P. Beata Frala, inspektor wydziału inwestycji wskazała, iż w ramach Porozumienia 

zrealizowane zostanie w roku 2020 zadanie pn.: „Wykonanie prac remontowych na drodze 

wojewódzkiej nr 338 ul. Mickiewicza w Wińsku”. Zawarcie porozumienia wpłynie korzystnie 

na poprawę stanu dróg wojewódzkich na terenie powiatu oraz bezpieczeństwa ruchu 

drogowego. Wybrany odcinek drogi ma długość około 600 metrów po wykonanych 

pomiarach przez DSDIK. Prace, które będą prowadzone to: ułożenie nakładki, regulacja 

lewostronna krawężnika, regulacja na 100 m cieku przykrawężnikowego. Kosztorys zostanie 

zrobiony. 

Na powyższe zadanie Powiat Wołowski otrzymał dotację 500.000 zł (Uchwała XVIII/458/20 

Sejmiku Województwa Dolnośląskiego z dnia 28.05.2020 r.) z terminem zakończenia 

finansowego rozliczenia dotacji do 31.12.2020 r. Podjęcie przedmiotowej uchwały jest 

zasadne w celu podpisania porozumienia z zarządem województwa.  

P. Kamil Jeżyna wskazał, iż opinia komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska  

jest pozytywna.  

P. Michał Gołąb zapytał, czy odcinek drogi do remontu został wytypowany na wniosek 

Zarządu, czy to DSDIK uznało, że powinien w tym momencie zostać wyremontowany? 

Nadto zapytał o odcinek drogi w Smogorzówku, na który został złożony wniosek przez 

Powiat Wołowski o dofinansowanie. Czy są prowadzone rozmowy na ten temat, czy trzeba 

czekać na kolejne nabory dofinansowania ?  

P. Beata Frala odpowiedziała, że jeśli chodzi o drogę wojewódzką to wskazanie tego odcinka 

było zrealizowane przez Dolnośląską Służbę Dróg i Kolei we Wrocławiu.  

P. Michał Gołąb zapytał o drogę w Smogorzówku. 

P. Beata Frala odpowiedziała, że nie prowadzi żadnych rozmów z Gminą Wińsko na ten 

temat. Trzeba poczekać na środki.  

Wicestarosta P. Jarosław Iskra odpowiedział na wcześniejsze pytanie, że jest w kontakcie 

telefonicznym z P. Wójt Gminy Wińsko, że oczekują  na kolejne środki finansowe. Dodał, iż 

będzie ponownie złożony wniosek w ramach „FDS” wyłącznie przy 50 % udziale gmin -

Wołów, Brzeg Dolny. 

P. Artur Fojt dodał, że Gmina Wińsko wyraziła wolę współfinansowania odcinka drogi w 

Smogorzówku, także z rozszerzeniem na obszar między Smogorzówkiem, a Smogorzowem 

Wielkim łącznie z  przebudową drogi na terenie Smogorzowa. Jak Powiat Wołowski wystąpi 

o dofinansowanie Gmina Wińsko stosownie do możliwość będzie współfinansowana tę 

inwestycję.  Jeżeli pojawi się taka koncepcja – dodał.  
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Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie przejęcia od Województwa 

Dolnośląskiego do realizacji zadań remontowych (naprawczych) w ramach bieżącego 

utrzymania dróg na drogach wojewódzkich na terenie powiatu wołowskiego. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław 

Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, 

Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Anna Wróbel  

BRAK GŁOSU (1) 

Urszula Wojtyło 

 

7. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIII/115/19 

Rady Powiatu Wołowskiego w sprawie budżetu Powiatu Wołowskiego na 2020 rok. 

 

P. Skarbnik Beata Sadowska przedstawiła projekt uchwały budżetu. Wskazała, iż zmiany 

budżetu obejmują n/w działy:  

754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa 

Rozdział - Komendy Powiatowe Państwowej Straży Pożarnej. Zmiana wynika z toku 

realizacji budżetu Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  

w Wołowie, obejmuje przesunięcia między paragrafami w ramach w/w rozdziału.  

Dział 758 Różne rozliczenia 
 

Rozdział  75814 -  Różne rozliczenia finansowe/ Rozdział  75818 -  Rezerwy celowe i ogólne  
 

Rozwiązuje się rezerwę celową na inwestycje i zakupy inwestycyjne w wysokości 

800.000,00.zł, środki przeznacza się na objęcie udziałów Powiatowego Centrum Medycznego 

w Wołowie Sp. z o.o.   

P. Maciej Nejman zapytał o przedłożony projekt przejęcia udziałów PCM-u w kwocie 

800.000 zł  przy stracie 2.900.000 zł, czy to objęcie udziałów należy rozumieć jako pokrycie 

straty ?  

Starosta P. Janusz Dziarski odpowiedział, że nie jest pierwszy raz tworzona tego typu 

konstrukcja objęcia udziałów. Pozwala ona na zasilenie funduszu rezerwowego i pokrycie 

straty spółki, dzieje się tak co roku. Stąd wynika kwota. Jeżeli zostanie podjęta uchwała przez 

wspólników spółki medycznej „PCM” to zostanie ta kwota wyliczona precyzyjnie. Obecnie 

trudno stwierdzić, czy kwota dokapitalizowania będzie wystarczająca. 

P. Maciej Nejman dodał, że objęcie udziałów to element inwestycyjny i nie rozumie jaka 

nastąpiła konstrukcja. Czy ta propozycja przedstawiona przez P. Starostę była uzgodniona z 

pozostałymi udziałowcami? Czy była rozpatrywana propozycja, która rok temu była 

zgłoszona tj.  wniesienie dopłat? 

Starosta P. Janusz Dziarski zapytał P. Skarbnik, czy dopłaty to bieżące wydatki ? 
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P. Beata Sadowska odpowiedziała, że pokrycie straty jest bieżącym wydatkiem. 

P. Starosta Janusz Dziarski odparł, że ostatecznie będzie to zależało od woli udziałowców.  

P. Maciej Nejman zapytał, czy nie ma jeszcze żadnych ustaleń z udziałowcami?   

P. Starosta Janusz Dziarski, wskazał iż decyzje nie zostały jeszcze podjęte. Została ogłoszona 

przerwa w obradach zgromadzenia wspólników PCM.  

P. Maciej Nejman odparł, że nie uzyskał odpowiedzi, czy chodzi o pokrycie straty, czy 

objęcie udziałów.  

P. Michał Gołąb zapytał jak dokładnie wygląda procentowy rozkład udziałów pomiędzy 

Powiatem, a Gminami Brzeg Dolny i Wołów?  

P. Starosta Janusz Dziarski odpowiedział, że w tej chwili Powiat Wołowski posiada 38,18 % , 

Gmina Wołów i Gmina Brzeg Dolny posiadają po 30,91%. 

P. Michał Gołąb odparł, że jest przerwa w obradach, aby Gminy podjęły odpowiednie 

uchwały. W Gminie Wołów takich tematów nie ma. Czy były prowadzone rozmowy z 

Burmistrzem D. Chmurą w celu osiągnięcia konsensusu w tej sprawie? 

Starosta P. Janusz Dziarski odpowiedział, że dotychczas nie miało miejsce żadne spotkanie w 

tej sprawie. 

P. Michał Gołąb zapytał o kwotę 800.000 zł, która rano na Zarządzie wynosiła 500.000 zł a 

chwilę później kwota wzrosła do 800.000 zł. Który z członków wnioskował o dodatkową 

kwotę 300.000 zł i na jakiej podstawie są wyliczenia prowadzone? 

Starosta P. Janusz Dziarski odpowiedział, że wnioskodawcą był P. Kamil Jeżyna, aczkolwiek 

cały Zarząd był za tym, żeby tę kwotę zabezpieczyć w budżecie. 

P. Michał Gołąb zapytał, czy Prezes „PCM” zwracał się o takie środki i wskazywał, że są 

pilne?  

P. Starosta Janusz Dziarski odpowiedział, że to nie jest kwestia tylko bieżących płatności, a 

również straty za rok 2019 rok. W tym momencie bez działań udziałowców, sytuacja prawna 

zmusza do ogłoszenia upadłości. Aby spółka PCM nadal funkcjonował, niezbędne jest jej 

dokapitalizowanie.  

P. Michał Gołąb dodał, że jeśli wyniki finansowe PCM zostały zaakceptowane, poprosił  o 

przesłanie do radnych, ponieważ chciałby się z nimi zapoznać. Dodał, iż w tym momencie 

podejmowanie uchwały jest niepotrzebne i można to zrobić dopiero po zakończeniu 

zgromadzenia. Wcześniej powinno odbyć się spotkanie komisji zdrowia. 

P. Artur Fojt zabrał głos odnośnie podejmowanych kwestii podniesienia kwoty 

dokapitalizowania spółki medycznej  „PCM” z  500.000 zł na 800.000 zł. To dobra decyzja, 

P. Kamilowi Jeżynie należy się pochwała. Pozwoli to na utrzymanie się  spółki medycznej 

PCM. 
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Głos zabrał P. Maciej Nejman, który stwierdził, iż zgadza się z P. Michałem Gołębiem . 

Dodał, iż P. Starosta nie odpowiedział na co zostaną przeznaczone środki finansowe.  

P. Artur Fojt dodał, że P. Starosta Maciej Nejman nie do końca zrozumiał intencję jego 

wypowiedzi, ponieważ miał na myśli rozdawania pieniędzy powiatowych, a jedynie 

odpowiedzialności za spółkę medyczną PCM.  

P. Stanisław Jastrzębski wskazał, iż wyznaczona kwota ma zostać przekazana na 

dokapitalizowanie PCM-u. To nie Starosta ani Burmistrzowie będą decydować na co te środki 

będą przeznaczone, ponieważ to Zarząd PCM będzie nimi dysponował. Na sesji  Rady Gminy 

Wołów nie zostały zabezpieczone środki na dokapitalizowanie PCM-u. Jak wiadomo uchwała 

Walnego Zgromadzenia Wspólników PCM o dokapitalizowaniu musi zostać podjęta 

jednomyślnie. W związku z tym, że Gmina Wołów nie zabezpieczyła środków to Burmistrz 

Chmura nie może głosować na Zgromadzeniu Wspólników. Uchwała nie zostanie podjęta 

PCM nie otrzyma pieniędzy.  

P. Michał Gołąb dodał, że tym bardziej słowa P. Radnego Stanisława Jastrzębskiego 

utwierdzają, że uchwała jest przedwczesna. Jeśli P. Starosta nie porozumiał się z 

Burmistrzami Gminy Wołów i Brzeg Dolny, to nie ma sensu podejmowanie uchwały.  

P. Michał Gołąb zapytał jaka jest rezerwa finansowa powiatu?  

P. Skarbnik Beata Sadowska odpowiedziała, że rezerwa na inwestycje wynosi 1.185.000 zł.  

P. Michał Gołąb odparł, że można byłoby złożyć wniosek o 2.000.000 zł. w ramach 

zwiększenia udziałów w Powiatowym Centrum Medycznym.  

P. Beata Sadowska dodała, że jeśli rezerwa zostałaby rozwiązana w 100 %. 

P. Michał Gołąb zaznaczył, że wirtualnie można rozwiązać wszystko, a najważniejsze jest   

porozumienie, które będzie pojutrze.   

P. Michał Gołąb wnioskował o kwotę dokapitalizowania 1.500.000 zł, aby dać pozostałym 

Gminom sygnał, że Powiatowi bardzo zależy na spółce PCM.  

Głos zabrał P. Stanisław Jastrzębski zaznaczył, że wkradło się nieporozumienie, ponieważ P. 

Michał Gołąb uważa sesję za niepotrzebną tak samo jak przeznaczenie środków. Wszyscy 

trzej udziałowcy mieli tydzień, aby zabezpieczyć w budżetach środki. Jeśli Powiat 

zdecydowałby się na przekazanie 2.000.000 zł, które zostały zasugerowane to wtedy Gminy 

musiałyby dopłacić ok. 1.700.000 zł. To jest skorelowane między trzema udziałowcami. Nie 

ma mowy o żadnym konsensusie. Każdy udziałowiec ma swój głos.  

P. Michał Gołąb odniósł się do P. Stanisława Jastrzębskiego, iż mówienie o sesji 

nadzwyczajnej, gdzie był tydzień między ogłoszoną przerwą w zgromadzeniu wspólników 

PCM jest nieporozumieniem. Z tego, co wiadomo Gmina Wołów ma zabezpieczone środki. 

Skoro było 800.000 zł to można dać 1.500.000 zł i pokazać Gminom, że służba zdrowia to 

ważny temat.    

P. Kamil Jeżyna podkreślił, że podjęcie tej uchwały wcale nie jest równoznaczne, że PCM 

zostanie w takiej kwocie dokapitalizowane. Dla dobra spółki jednomyślność udziałowców jest 



8 

 

potrzebna nie tylko w kwestii dokapitalizowania, ale też we wszystkich pozostałych. Aby ta 

spółka przetrwała przyszły rok, nie wystarczające jest dokapitalizowanie po 500.000 zł od 

każdego udziałowca. Dodał, iż nie otrzymał  informacji o zobowiązaniach finansowych spółki 

PCM.  

P. Stanisław Jastrzębski wskazał, iż aby dobrze zrozumieć problem PCM-u trzeba byłoby się 

sięgnąć wiele lat wstecz. Spółka w poprzednich latach zawsze miała straty i nigdy 

dokapitalizowanie nie pokrywało w 100% strat tej spółki. Nie jest regułą, aby 

dokapitalizowanie pokryło stratę. Odnośnie wypowiedzi P. Michała Gołębia nie można 

proponować kwoty i głosować. Przerwa w Walnym Zgromadzeniu była na wniosek P. 

Burmistrza Chmury, który prawdopodobnie potrzebował czasu na uregulowanie budżetu i 

swojego stanowiska.  

P. Michał Gołąb odpowiedział, że chciał pokazać w jaki sposób Zarząd Powiatu podchodzi do 

tego tematu. Jest to nie odpowiedzialne, że może się zmieniać kwota z 500.000 zł na 800.000 

zł.  

Starosta P. Janusz Dziarski, poinformował, iż otrzymał odpowiedź od P. Prezesa Burdacha 

dot. stanu zobowiązaniami spółki PCM , które na dzień dzisiejszy wynoszą 1.971.505 zł.  

Głos zabrał P. Kamil Jeżyna wyraził nadzieję, że są również podane dane określające terminy 

uregulowania zobowiązań.  

P. Michał Gołąb zwrócił się z apelem do Przewodniczącego Komisji Zdrowia Stanisława 

Jastrzębskiego, aby zapoznał radnych z wynikami finansowymi PCM-u za 2019 r.  

P. Maciej Nejman odniósł się do komisji zdrowia, która zajmowała się wieloma tematami ale 

nie służbą zdrowia. Dodał, iż  radni nie posiadają informacji na temat funkcjonowania 

powiatowej służby zdrowia. 

P. Stanisław Jastrzębski odpowiada, że nie podał żadnej kwoty tylko wspomniał o systemie 

jaki funkcjonuje. Sprawozdanie otrzymają wszyscy radni. Wielokrotnie było powtarzane, że 

komisja zdrowia zostanie zwołana w momencie, gdy Zarząd PCM-u wypracuje stanowisko co 

do dalszego funkcjonowania spółki.  

P. Janusz Kawalec zapytał P. Michała Gołębia, czy wniosek o zabezpieczenie środków w 

kwocie 1.500.000 zł zostanie złożony?  

P. Michał Gołąb odpowiedział, że wystarczy to, że członkowie wnioskowali już o 800.000 zł 

na Zarządzie. Nie ma potrzeby wnioskować. 

P. Kamil Jeżyna przedstawił pozytywną opinię Komisji Budżetu.  

 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIII/115/19 Rady 

Powiatu Wołowskiego w sprawie budżetu Powiatu Wołowskiego na 2020 rok. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Stanisław Borkowski , Janusz Dziarski , Artur Fojt , Jarosław Iskra , Stanisław Jastrzębski , 

Kamil Jeżyna , Janusz Kawalec, Wacław Kwiek , Zbigniew Posacki , Zbigniew Skorupa , 

Józef Szumilas , Anna Wróbel  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Michał Gołąb , Bartosz Granat , Maciej Nejman, Kazimierz Pakulski 

BRAK GŁOSU (1) 

Urszula Wojtyło 

 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

Wobec braku głosów w dyskusji przystąpiono do następnego punktu.  

 

9. Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

P. Zbigniew Skorupa zabrał głos w kwestii technicznej tj. braku połącznia fonicznego. W 

związku z pojawiającym się problemem technicznym zaproponował, aby kontaktować się 

telefonicznie z osobą, która ma taki problem. Aby było wiadomo, czy osoba uczestniczy w 

sesji, by nie eliminować radnych.  

 

10. Wolne głosy, komunikaty. 

P. Maciej Nejman zapytał P. Starostę o status przygotowań komunikacji (linii autobusowej) 

między Lubinem, a Wińskiem. Czy posiada informacje na ten temat?  Zapytał  również o  

realizację przez DSDIK remontowych działań dotyczących połączenia Powiatu Wołowskiego 

z drogą nr 94 krajową, gdzie co roku był wykonywany kilometrowy odcinek drogi. Droga ta 

przechodzi przez obszary „Natura 2000” ,przez 4 lata wykonano 4 kilometry. Cała droga nie 

została zmodernizowana. Czy P. Starosta prowadzi rozmowy na temat tych prac?  

P. Janusz Dziarski odpowiedział, iż poza doniesieniami medialnymi inne informacje do 

starostwa nie wpłynęły odnośnie planowanej trasy autobusowej. Odnośnie drugiego pytania 

wskazał, iż zbada sprawę i odpowie na to pytanie.. 

 

11. Zakończenie obrad godz. 16.27 

 

Przewodniczący 

Rada Powiatu Wołowskiego 

  

 

Przygotował(a): Marta Drabik 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


